
Zápis ze schůze předsednictva AS FSV UK
Datum: 3. dubna 2023 od 14:00 hodin

Místo: on-line, ZOOM

Přítomní:Magda Pečená (MP), Barbora Součková (BS), Pavel Szobi (PS), Jan Volenec (JV)

Hosté: Magdalena Mouralová, Michal Aleš, ombudsman IPS FSV UK

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená (MP) seznámila přítomné s událostmi, k nimž došlo
od posledního zasedání předsednictva AS FSV UK i senátu jako celku. Členové předsednictva
jednotlivé body průběžně doplňovali.

1. Od posledního zasedání pléna senátu 14. března se sešlo kolegium děkana 3.
dubna. Všechny podstatné informace budou zveřejněny zveřejněny v zápisech.

2. Podnět DŠ ohledně jeho doktorského studia, resp. jeho ukončení. Děkujeme Aleši
Michalovi, ombudsmanovi za IPS, i kolegyni senátorce MagdaleněMouralové ze
studijní komise za účast.

Předsednictvo a hosté diskutovali emailovou komunikaci, která se vyvinula v průběhu
minulých dvou týdnů s kolegou DŠ, a obdržené stanovisko ombudsmanky UK k
tomuto případu.

MP informovala, že dle informací vedení fakulty DŠ podal na konci měsíce března
odvolání proti rozhodnutí o vyloučení. Fakulta/děkan má měsíc na přehodnocení
nebo potvrzení svého rozhodnutí. Po případném potvrzení svého rozhodnutí bude
podnět odeslán na rektorát.

Zúčastnění se shodli, že v současné době probíhá standardní odvolací proces, do
kterého senát nemá mandát nijak zasahovat, a že proces probíhá v souladu se všemi
předpisy. Z tohoto důvodu se zúčastnění shodli, že nebudou navrhovat zařadit kauzu
DŠ do programu zasedání pléna senátu jako samostatný bod. Následný vývoj však
budou nadále sledovat.

Dále se všichni zúčastnění shodli, že na plánované schůzce zástupců fakulty s
ombudsmankou UK bude vhodné, aby byl prodiskutovnán přístup ombudsmanky k
tomuto podnětu.

3. Podnět předsedy AS FF UK Ondřeje Švece k platovému ohodnocení pracovníků
společenskovědních fakult.MP informovala předsedu AS FF UK o usnesení AS FSV
UK ohledně solidarity s podfinancovanými humanitními obory.

4. Společné představení Jinonic proběhlo na místě 21. 3. v dopoledních hodinách,
senátoři se účastnili ve velkém počtu, děkujeme.

5. 4. dubna - Kulatý stůl k AI (online), pořádáno Studijní komisí AS FSV UK. Hostem
Petr Koubský (Deník N, ČRo Plus). Prohlášení vedení fakulty k AI je již vyvěšeno na
webu. Revidovaná verze paní proděkanky Krausz Hladké byla již bez připomínek.

6. Studentské peníze - MP odeslala panu tajemníkoci žást o navýšení studentských
peněz na rok 2023 ze stávajících 350 tis. Kč (2021, 2022) na 400 tis Kč. Pan tajemník
odpověděl kladně.



7. Dílčí změna Pravidel podpory zájmové činnosti studentů UK - harmonogram
projednávání a výzva k předložení stanovisek - informace od Jana Křováka, zástupce
FSV UK ve studentské komoře AS UK - “Změnu jsme projednávali hloubkově v rámci
sociální komise velkého senátu, s navrhovanou podobou jsme byli spokojeni.…..
žadatelé z FSV se o tuto formu podpory hlásí jen skutečně sporadicky, přitom může
být velmi užitečná…” Studentská komora AS FSV UK se s dokumenty seznámila.
Záměr zjednodušit proces schvalování kvůli nízkému počtu žádostí po covidové
pandemii vítá. Konstatuje, že návrh počítá s žádostmi pouze od právnických osob
(PO) - zapsané studentské spolky, nadační fondy a podobné entity. Tím jsou z
možnosti žádostí vyloučeni studenti - fyzické osoby (FO). Studentská komora AS FSV
UK se proto obrátí na studentské senátory z FSV v AS UK, zda by do návrhu nešlo
zařadit i možnost podávat žádosti jako jednotlivec či skupina studentů (FO).

8. Příprava zprávy o hospodaření 2022 a rozpočtu 2023, info pana tajemníka z
jednání kolegia děkana: harmonogram termínů schvalování rozpočtu 2023:
- 25. 4. (út) nejpozději odeslání RKD i EK AS FSV UK
- 2. 5. (út) dopoledne RKD, odpoledne EK AS FSV UK a odeslání AS FSV UK
- 16. 5. (út) plénum AS FSV UK.

9. Rozpočet AS FSV UK -MP odeslala vedoucí Ekonomického odboru pí Pokorné návrh
na rozpočet pro AS FSV UK ve výši 270 tis. Kč. Jedná se o nárůst o ca 28 tis. Kč oproti
dvěma loňským letům. O zvýšení žádáme z důvodů vyšších nákladů: v letošním roce
jsme již za překlady Jednacího a Volebního řádu AS FSV UK (požadavek rektorátu) a
Statutu ombudsmana zaplatili dohromady ca 16 tis. Kč. Zároveň jsme EO informovali,
že nebudeme měnit návrh na odměny senátorům (ve výšce i struktuře budou
navrženy stejně jako loni, tj. základní částka 5000 Kč/senátora). Dodatečné navýšení
rozpočtu je tedy určeno pouze potenciální zvýšené provozní výdaje.

10. Akreditace - pan proděkan Bednařík avizoval podklady ke schválení akreditací, návrhy
byly již zaslány studijní komisi. Jedná se o 3 akreditace pro navazující magisterské
studium:

- Journalism, Media and Globalisation;

- Migration Studies a New Societies;

- Veřejná a sociální politika.

11. Slavnostní zasedání k 675. výročí založení UK dne 5. dubna od 14 hod, obdrželi
jsme pozvánku přímo z Akademického senátu UK i ze strany vedení naší fakulty.
Barbora Součková a Magda Pečená se účastní, ostatní účast zváží.

12. Neformální setkání senátorů 11. dubna od 18 hod (nebo po skončení pléna) - opět
Kavárna na Boršově, Náprstkova ulice. Prosíme pana tajemníka Honzu Křováka o
rezervaci (max 2 stoly).

Poté předsednictvo diskutovalo o programu zasedání 11. dubna 2023 AS FSV UK a sestavilo
tento program:

Návrh programu:

1. Předání ocenění Zlatý kurz za výuku v ZS 2022/2023

2. Schválení návrhu programu a zápisu z řádného zasedání AS FSV UK 14. března 2023

3. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK



4. Informace z vedení FSV UK

5. Akreditace pro navazující magisterské studijní programy - Journalism, Media and
Globalisation; Migration Studies a New Societies; Veřejná a sociální politika.

6. Různé

Předsednictvo AS FSV UK vyslovilo s tímto návrhem programu jednomyslný souhlas a
schválilo, že se toto zasedání AS FSV UK uskuteční 11. dubna 2023 od 15:00 v místnosti
212 v budově Hollar.

Zároveň bude spolu s pozvánkou zaslán odkaz na zoom: https://cesnet.zoom.us/j/98023604053
pro ty, kteří se nemohou osobně účastnit.

Zapsala: Magda Pečená

https://cesnet.zoom.us/j/98023604053

